
Protokół z Walnego Zgromadzenia Czlonków Polskiego Towarrystwa Chemicznego
z dnia 18 wneśnia2Dż3

Wątne Zgromańzeńe Cżonków Polskiego Towarzystwa Chemicznego odbyło się w dniu 18

września 20ż3 o godz. 11:30 w Ębie stacjonarnl,m w audytorium I na Wydziale Chęmii
Uniwersytefu Mikołaja Kopemiką ul. Gagarina 7,87-100 Torń. W pierwszym terrrinie nie
było obecnych 50% członków. Zgodńe z zapraszeńem na Walne Zgromadzeńe, drugi
tenrrin przewidziano na godzinę 11:45. Listę obecności sknowi Zalącznik nr 1 do
niniejszego protokołu - w posiedzeniu uczestniczyło 52 osoby.

Zębrańe rozpocĄaPani Prezes PTChem, prof. Izabela Nowak wiĘąc zebranych. Następnie
Pani Prezes zaproponowńa na Przęwodniczącą Zebtania, prof. Alinę Sionkowską a na
protokolantów dr. Joannę Drzężdżnn oraz dt. hab. Pawła Rodziewicza, ptof. UJK. Wybrane
osoby vłyrazlĘ egodę na pehienie wskazanych firnkcji. Głosowanię (1-3) za
zaakceptowaniem zaproponowanych osób (prof. Alina §ionkowską dr. Joanna Drzeżóżono dr
hab. Paweł Rodziewicz, prof, UJK) odbyło się w sposób jawny poprzezpodniesienie ręki.

W głosowaniu nr 1 oddanych zostało 52 głosów, w tym: za
przeciw
wshzymujących się

W glosowaniu nr 2 oddanych zostało 52 głosów, w tym: za
przeciw
wstrzymujących się

W głosowaniu nr 3 oddanych zostało 52 głosów, w Ęm: za 52
przeciw 0
wstrzymujących się 0

Następnie PrzewodniczącaZębrańaprzedstawiła porządek obrad (załącznik nr 2) i odbyło
się głosowanie nr 4 za jego przyjęciem.

W głosowaniu nr 4 oddanych zostało 52 głosów, w tym: za
przeciw
wstrzymujących się

W związku z powyższym, przyjęto porządek obrad. Zgodnie z przylętym harmonogramem,
prof. Izabela Nowak przedstawiła skróconą wersję prezentacji z dzińalności Towarzystwa w
2022 toku dla osób, które nię wzięły udziału w \#alnym Zebraniu w dniu 26.06.2023 roku
oraz informacje na temat bieżącej działalności w roku ż023. Pani Prezes przedstawiłatakżę
infonrracje na temat koniecaności zrrriany roku obrachunkowego Polskiego Towarzystwa
Chęmicznego. Przewodnicząca Zębrańazuządziła głosowanie nr 5 nad przyjęciem UchwaĘ
ar 3l2W3 w spra\irie zxiany roku obrachunkowego (załącznik nr 3).

W głosowaniu nr 5 oddanych zostało 52 głosów, w tym: za
przeciw
wstrzymujących się

Uchwała nr 312023 wymaga zmiany stafutu Polskiego Towanystwa Chemicanego. Wobec
tego faką Przewodnicąca Zebranta 7-arz4dńła głosorvanie numęr 6 nad pruyjęciem
Uchwa§ nr 412023 w sprawie przyjęcia tekstu jednolitego Statutu Polskiego Towarzystwa
Chemicanego (zalącznik nr 4).
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W głosowaniu nr 6 oddanych zostało 52 głosów, w t1vrr.: za
przeciw
wstrzymujących się

Przewodni§ząca Zębtańa poprosil& prof, Marka Orlika o przędstawienie sprawozdańa z
działalności Komitefu Głównego Olimpiady Chemicznej. Prof. Marek Orlik przedstawił
informacje na temat przygotowań do 55. Międzynarodowej Olimpiady Chemicznej, wyboru
naszych reprezentantów a także uzyskane wyniki. Reprezentacja Polski ńobyła następujące
medale: 1 zło§, 2 srebrne amz lbrązowy. Na szczególnę uznanie zasługuje Pan Michał
Lipiec, który zdobył żoty medal. Przewodnicąca Zęhrańa zapytała zebranych czy mają
pytania odnośnie przedstawionego §prawozdania. Wobec braku pytąń, Przewodnicząca
Zebrcńa poprosiła prof. Agnieszkę Nosal-WiercińsĘ o przedstawienie informacja na temat
bieĘcych spfaw finansowych. Peni Skarbnik poruszyła, między innymi, sprawę płatności
składek członkowskich oraz osób, które nie dokona§ wpłat i zostały zakwalifikowane na lisę
członków do skreślęnia. PrzewodniczącaZebtańazauąóztła głosowanie nr 7 nad przyjęciem
Uchwały w 512023 w sprawie skreślenia członków (załącznik nr 5).

W głosowaniu nr 7 oddanych zostało 52 głosów, w tym: za
przeciw
wstrzymujących się

Po przyjęciu uchwĄ sna8 Płzewodnicząca Zebrania poprosiła prof. Jacka Lipoka o
przedstawienie informacji na temat wydawnictw. Prof. Jacek Lipok przedstawił biezące
informacje na tęmat czasopism a także zacĘcał do pńlikowania w czasopismach z grwy,
których współwłaścicielem jest Polskie Towarzystwo Chemicznę. Przęwodnicząca Zebtańa
zapytała zebranych czy mają pytania odnośnie przedstawionego sprawozdania. Wobec braku
pvtaĄ Przewodnicząca Zębrańa poprosiła prof. Artura Michalaka o przedstawienie
informacji na temat projekfu "Sektorowa Rada ds. Kompetencji Sektora Chemicznęgo" oraz
akredytacji europejskich ECTN. Prof. Artur Michalak omówił działalność Sektorowej Rady
ds. Kompetencji Sektora Chemicznego, w szczególności szczegóĘ organizowanych debat
oraz webinariów. Przedstańł takłżę informacje na temat udzielonych akredytacji ECTN oraz
plany na kolejne akredytacje. Przewodnicąca Zebruńa zapytaŁa zebranych czy mają pytania
odnośnie przedstawionego sprawozdania. Wobec braku pytań, Przęwodnicąaa Ze,brańa
poprosiła prof, Rafała Latajkę o przedstawienie informacji dotyczące Oddziałów i Sekcji
PTChem. Prof. Rafał Latajka prąpomniń a ń|iżEących się wyborach §l/ poszczegółnych
Sekcjach PTChem i konięczności zgłaszania kandydatów. Poinformował takze o utworzeniu
Sekcji Chemii Biologicznej omz przedstawił informacje na ten temat. Pruewodnicąca
Zębtańa zapytała zebranych czy mają pytania odnośnie przedstawionego sprawozdania.
Wobec braku pytaĄ Przewodnicząca Zebtańa poprosiła prof. Roberta Pietrzaka o
przedstawienie informacji na temat medali i nąród PTChem oraz konferencji i wydarzeń
odbywających się pod pafonatem PTChem. Prof. Robert Pietrzak przedstawił bieżące
informacje na tęmat medali i nagród PTChem. Poprosił także o zgłaszanie kandydatów do
nagród, tĄ aby było ich najwięcej, co pozwala na obiektywny wybór. Przewodnicząca
Zebrańa zapytała zebranych czy mają pytania odnośnię przedstawionego sprawozdania.
Wobęc braku pytań, Przewodnicząca Zebrańa poprosiła dr. hab. Pawła Rodziewiczą ptof.
UJK o zabranie głosu na temat spraw wniesionych ptzez członków PTChem. Sekretarz
PTChem poinforrrrował, ze wnioski nie zostĘ zgłoszone. Następnie Pruewodnięząca
Zebtańa zaprosiła zebranych do dyskusji w ramach wolnych wniosków. Prof. Beata
Podkościelna zgłosiła problem z adresami ę-mail studentów, które czasami są nieaktualne i w
związku z tym lvy§Ępde brak komunikacji w ramach Oddziału PTChem, Sekrętarz PTChem
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poinformował o problemach technicanych podczas łvyslania wiadomości e-mńl' gdyż
§erwery niektórych uczelni nie akceptują wiadomości wyslanych z domeny ptchempl. Prof.
Izabella Jastrzębska zapytała o technicme a§pekty egzekwowania okresu niepłacenia składek,
który skutkuje skręślenięm z listy członków PTChem. Pani Skarbnik udzięliła odpowiedzi
oraz zrłrróciła uwąę na regularne monitorowanie płatrości składek. NaĘpnie do dyskusji
wŁączył się prof. Piotr Nowicki, który zaproponował wyslanie wiadomości e-mail z
ostrzęźeniami o ńIńĄryyn §ię terminie płafirości składęk. Prof. Renata Tokarz-Sobieraj
zwróciła uwagę na zdarzające się sytuacje podczas postępowań awansowych, w których
niektóre osoby informują że są członkami Polskiego Towarzystwa Chemicanego, c0 nie jest
faktem, gdyż zostali skreśleni z listy cźonków PTChem. Wobec braku dalszych głosów w
dyskusji Przewoduicząca Zebtańa zamknęła posiedzenie \Malnego Zgromadzeńa Członków
Polskiego Towarzystwa Chemicznego.

PrzewodniczącaWalnego Zgtomadzenia Członków Polskiego Towarzystwa Chemicznego
Prof. dr hab. Alina §ionkowska

Protokolantka Walnego ZgrcmadzeniaCzłonków Polskiego Towarzystwa Chemicznego
dr Joanna Drzeżdżon
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Protokolant Walnego Zgromadzenia Członków Polskiego Towarzystwa Chemicznego
dr. hab. Paweł Rodzięwicz, prof. UJK
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